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Ríša děkuje… ! 
A nejenom Ríša, ale hlavně rodiče. Většina z vás ví o čem mluvíme – 23.leden navečer a 
Ríšova rodičům nenahlášená cesta do Nelahozevsi… 
Ve středu 23.ledna v podvečer mohli všichni občané z obecního rozhlasu slyšet zprávu o 
pomoci v hledání devítiletého Ríši, který od 16 hodin byl nezvěstný. Strastiplná cesta všemi 
možnými směry, po silnici, cestách, po polích na všechny strany od Třebusic se vydaly 
desítky lidí, kteří vyslyšeli tuto prosbu a přišli hledat chlapce. Po půldruhé hodině hledání se v 
půl deváté rozezněla všem ta nejkrásnější zpráva večera, že malý Ríša se našel. Ríšu přivezlo 
neznámé bílé auto až z  Nelahozevsi, kam po „svých“ dorazil, když se lekl nehody, kterou 
způsobil rozbitím okna u auta. Strach z důsledků nehody ho dohnal k tomuto neplánovanému 
výletu, ke kterému, sice kratšímu, přiměl na 70 lidí v naší vesnici, kteří se ho vydali hledat.  
Rodina Ríši (máma s tátou a dva jeho bratři, kteří zažili asi ty nejdelší a nejhorší chvíle 
v životě) ještě jednou všem občanům, kteří přišli a hledali usilovně jejich syna a bráchu Vám 
všem touto cestou moc děkuje. 
 

Zastupitelstvo děkuje! 

Připojujeme se k poděkování manželů Šulcových. Velice oceňujeme, kolik vás přišlo na 
obecní výzvu pomoci hledat a za pomoci baterek a různých svítidel se zapojili do této 
neplánové akce. Je příjemné vědět, že když jde do tuhého, dokážeme se spojit v zájmu dobré 
věci, ať již jsou naše názory a osobní vztahy jakékoliv. V takových chvílích člověka těší, že 
žije na vesnici, kde jsou si lidé snad stále ještě blíž a kde není zcela běžná lhostejnost. Ještě 
jednou  D Í K Y ! 
 
Povinné poplatky na rok 2008 
Upozorňujeme občany, kteří ještě nezaplatili poplatky na rok 2008, aby tak neprodleně 
udělali do 29.února. Jedná se o poplatek za provoz systému nakládání s odpady, poplatek za 
popelnice(informace viz níže) a poplatek za psy. 
Současně upozorňujeme na skutečnost, že od 1.8.2007 jsou v platnosti i jiné poplatky – např. 
za parkování aut na obecních pozemcích. Jelikož koncem února uplyne půlroční období od 
platnosti této vyhlášky, obecní úřad provede kontrolu a všem dotčeným výměrem poplatky 
doúčtuje, ovšem již s přirážkou. Proto by bylo vhodné, abyste ve vlastním zájmu do konce 
února obecní úřad navštívili a dohodli další postup – bezbolestně. Je mylné se domnívat, že 
tím, že o poplatku nevím, jsem od něj osvobozen. Kolik z vás dostává informaci z parlamentu 
ČR o přijetí konkrétního zákona ? A kolik z vás jej nemusí dodržovat ? 
 
Sdružení přátel divadla v březnu na zábradlí bez zábradlí 
Jak už jsme avizovali v minulých číslech, v naší obci vzniklo Sdružení přátel divadla, které 
pod patronací paní Pavlíkové a Hergesselové bude pořádat divadelní zájezdy z naší vesnice za 
divadelní kulturou. Jelikož se jedná o sdružení, bude obecní úřad na tyto akce přispívat 
určitými částkami, které budou hlavně pokrývat dopravné na zvolená divadelní představení. 



První vyjížďkou, která je oficiálně brána pod hlavičkou nového sdružení je hra Divadla bez 
zábradlí „Bez roucha aneb ještě jednou zezadu“. 
 
Odpad patří do popelnic a kontejnerů  !!! 
V posledních měsících se na pár místech ve vesnici objevilo několik podezřele naplněných 
tašek, které bývají naplněny odpadky a odkládány na některých místech v naší obci. Proto 
upozorňujeme občany, že se jedná o přestupek, který by v případě zjištění, mohl být vysoce 
finančně „oceněn“, což by podezřelý asi špatně nesl. Pokud je snad v obci někdo tak sociálně 
slabý, že si nemůže dovolit financovat popelnici ( ani formou jednorázových známek ), může 
přijít na OÚ a my garantujeme, že řešení najdeme.  
I když takový systém „ukládání odpadu“ nápadně připomíná jedno staré české přísloví o 
čuněti ( nebo praseti…?) 
 
Na dětský koutek pejsci nepatří 
Ačkoliv jsme donedávna byli přesvědčeni o tom, že každý majitel psa při procházkách 
nenechá svého miláčka udělat nezbytnou potřebu v prostoru dětského koutku, někteří z vás 
nám dokazují pravý opak. Každé ráno se na naše děti usmívají minimálně 2-3 hromádky 
z nichž lze sice také dělat bábovičky, ale není to příliš doporučováno. Takže zastupitelstvo 
rozhodlo o zkušební době po tomto upozornění a pokud se situace nezlepší, bude vydána 
obecně závazná vyhláška v níž se budou muset objevit i případné sankce. 
 
Vážíme si práce druhých ? 
Tahle poznámku tak trochu souvisí s předešlými odstavci. Čím dál více občanů z některých 
okolních obcí nám začíná závidět nejenom vzhled návsi, její úpravu a pracně udržovanou 
čistotu. Bohužel  ale na druhou stranu se množí i dotazy proč v horní části návsi máme trvale 
umístěnou skládku stavebního odpadu. Můžeme sice marně vysvětlovat, že tento pozemek 
není obecní, ale soukromý a jeho majitel nám již mnohokrát sliboval jeho úklid tak, aby na 
něm mohl parkovat a nemusel se svými vozidly parkovat na obecní zeleni, chodníku a ještě za 
zákazem vjezdu motorových vozidel.  Stráň za horní hospodou je již dosti rozježděná a obec 
vynaložené náklady zřejmě bude po někom požadovat. Nebo se jako lidi konečně 
domluvíme… ? 
 
Vysokokapacitní kontejner 
Dne 15.března od 9:00 bude přistaven k místnímu OÚ a do Holous na křižovatku 
vysokokapacitní kontejner na rozměrný domovní odpad. 
 
Přerušení dodávky elektrické energie 
Oznamujeme, že dne 28. a 29.února od 7:30-15:00 bude v horní polovině obce přerušena 
dodávka elektřiny. 
 
Anketa či referendum? 
Protože se nám množí dotazy na možnosti autobusového spojení s Kladnem ve dnech 
pracovního volna či klidu, zastupitelstvo tyto možnosti s dopravcem projedná. Občané mají 
možnost prostřednictvím internetu nebo zde přiloženého formuláře navrhnout časové pásmo, 
které by jim nejvíce vyhovovalo, a to i anonymně. Předpokládáme sběr návrhů do konce 
února 2008 prostřednictvím schránky u OÚ. 
 
 



Procházka zastupitelstva… 
Pokud by někdo z vás v sobotu 8.3. v odpoledních hodinách zahlédl v obci či nejbližším okolí 
skupinu cca 10 lidí, nejedná se o vetřelce či špiony, ale zastupitelstvo se usneslo na 
pravidelných „výletech“ po obci a okolí a mapování stavu věcí přímo v terénu, ověřování 
připomínek nebo hledání dalších námětů. Chcete-li se někdo připojit, jste vítáni – akce je 
zdarma.  
 
PK na 7.místě v divizi a 1.místě v okresním přeboru 
Naše týmy, reprezentující naší obec ve futsale, si nevedou vůbec špatně či naopak. Sami 
můžete posoudit dle následujících tabulek 
 
DIVIZE A po 17.kole 

1. FC Dalmach Turnov 13 11 0 2 89 : 46 33 
2. SK Olympik M.9 Měl. B 16 8 3 5 107 : 85 27 
3. RSC Čechie Slaný 13 8 2 3 89 : 67 26 
4. Selp SV Ml.Boleslav „B“ 15 8 2 5 68 : 60 26 
5. TJTZ Atlantic Rakovník 13 7 1 5 82 : 70 22 
6. AFC Celtic Kladno 15 6 1 7 86 : 92 19 
7. PK Třebusice 15 6 1 7 82 : 98 19 
8. FC Mapa Česká Lípa 13 4 0 9 70 : 99 12 
9. FC Brandýsek 14 3 1 10 51 : 62 10 

10. CSKA Výšina 14 3 1 10 72 : 113 10 
 
OKRESNÍ PŘEBOR po 14.kolech 
1. PK Třebusice "B" 14 12 0 2 49:21 36 

2. AC Sparta Slaný 14 9 1 4 63:45 28 

3. FC Kings Rakovník 14 8 1 5 32:29 25 

4. 1.DFK Slaný „B“ 13 7 2 4 41:30 23 

5. 1.FC Bresson Kladno 14 6 4 4 51:40 22 

6. Tefal Bohemia Praha 14 5 4 5 43:45 19 

7. RSC Čechie Slaný 13 6 0 7 41:31 18 

8. HRASL Slaný 14 5 1 8 38:38 16 

9. Deportivo Vraný 13 5 1 7 41:47 16 

10. FC Brandýsek „B“ 13 4 2 7 29:44 14 

11. Slavoj Zvoleněves 13 4 0 9 26:43 12 

12. Tatran Zlonice 13 2 0 11 31:73 6 

 
 


